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［摘 要］ 《文理中学高中汉语毕业会考统一要求〉〉是迄今唯一一部规范全德汉语考试

的文件，对全德汉语教学也起着方向性的作用。 它对汉语毕业会考的内容、笔试及口试的题

型、考试范围与评估作出了规定。“要求
“

显示，德国中小学汉语教育极其重视语言使用的正

确性，汉语拼音在教学和考试中的作用不容低估，对汉语教师的知识和能力要求颇高。
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[Abstract] So far Requirements of Chinese Graduation General Resting for High 
School Students from Gitmnasium is the only document in normalizing Chinese General 

Testing in Germany, which functions as the guidance for teaching Chinese in Germany. It has 

set n01ms of the content, pattern of written and oral test, scope of the test and the way of 
evaluation for the Chinese General Testing. This requirement shows that elementary and 

middle schools in Germany value accuracy of language use very much. The role of Chinese 
Pinyin shouldn't be underestimated in language teaching and testing. Also requirements for 

k�owledge and ab山ty of language instructors are very high. 
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德国文理中学(Gymnasium)是向高校输送人才的主要基地，它由初中(Sekundarstufe I) 
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